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فضا و دید به وزنه برداری المپیکی نیست ؛

توکلی: رستمی سر خود، کاری نمی کند و با ما هماهنگ است

زارعیان:برای کسب سهمیه المپیک بايد جنگید

داورزنی: برای لیگ جهانی نسل جدیدی از والیبال خواهیم داشت

خناری نژاد:

ژیمناستیکهنریدرخواببهسرمیبرد!

گفت:  کشورمان  وزنه برداری  ملی  تیم  سرمربی 
رستمی به صورت خودسرانه کاری انجام نمی دهد و 
با هماهنگی تمرینات را دنبال می کند.اردوی تیم ملی 
وزنه برداری کشورمان در شرایطی این روزها در خانه 
وزنه برداری ادامه دارد که حسین توکلی با وجود در 
اختیار نداشتن نفرات مطرحی چون بهداد سلیمی و 
مرادی  سهراب  رستمی،  کیانوش  با  محمدپور  سعید 
بهادر مولایی و  باانگیزه دیگر مثل  و چند وزنه بردار 
نتیجه  المپیک  در  تا  است  امیدوار  براری  محمدرضا 
هفته های  انتقادهای  آورد.  دست  به  را  توجهی  قابل 
تمرکز  شاید  تا  شده  توکلیباعث  حسین  علیه  اخیر 
معطوف  ریو  المپیک  آستانه  در  ملی  تیم  سرمربی 
را  خود  اصلی  تمرکز  وی  اینکه  تا  شود  حواشی  به 
دهد.  قرار  تیم  آماده سازی  نحوه  و  تمرینات  روی 
ملی  تیم  شرایط  آخرین  در خصوص  توکلی  حسین 
خبرنگار  با  گفت و گویی  ملی پوشان  و  وزنه برداری 
زیر  در  که  داده  انجام  تسنیم،  خبرگزاری  ورزشی 

می خوانید:
شرایط اردوها و تمرینات چطور است؟خدا را 
کرده ایم  شروع  را  خوبی  اردوی  است.  خوب  شکر 
و فدارسیون وزنه برداری فضایی را که در اختیارمان 
قرار دارد )مجموعه آزادی( را به خوبی تجهیز کرده 
از  تا  دو  یکی  و  است  سخت  شرایط  کمی  است، 
قبل  که  آسیب دیدگی هایی  دلیل  به  را  ستاره های مان 
از مسابقات جهانی داشتند فعلا در کنار تیم نداریم. 
زمانی که بهترین وزنه بردار تیم نفر سنگین وزن باشد 
از دست بدهد و  را  دلیل مصدومیت مسابقات  به  و 
ولی  شد  خواهد  ایجاد  مشکل  کمی  نباشد  تیم  کنار 
خوب  که  داریم  دیگری  نفرات  ما  صورت  هر  در 
بهادر  کار می کنند. کیانوش رستمی، سهراب مرادی، 
خوبی  وزنه های  کدام  هر  که  هاشمی  علی  مولایی، 
بهتری  شرایط  بتوانند  المپیک  تا  امیدوارم  و  هستند 
جهانی  مسابقات  در  که  شرایطی  امسال  کنند.  پیدا 
رقم خورد برای یکسری نفرات مثل علی هاشمی و 
بهادر مولایی خوب بود و شرایط خوبی برای آنها رقم 
خورد ولی این شرایط برای المپیک پاسخگو نیست 
و باید فضا المپیکی باشد و وزنه برداران نیز المپیکی 
عمل کنند، آنجا جایی نیست که به مقام چهارمی و 
چهاردهمی بسنده کنیم. آنجا باید مدال گرفت و تنها 

رنگ مدال مهم است.
کشتی  از  بیشتر  وزنه برداری  از  انتظارات 
نباشد، کمتر نیست. آیا مسئولان براساس انتظاراتی 

که دارند، رسیدگی هم می کنند؟
به هر صورت اردوی ما قرار بود زودتر استارت 
بخورد ولی به دلیل مشکلات مالی که برای فدراسیون 
پیش آمد این اتفاق رخ نداد. منابع مالی که فدراسیون 
وزنه برداری باید داشته باشد، خیلی زیاد نیست. این 
رشته مثل رشته های گروهی و توپی رشته ای نیست 

که ما بتوانیم در بحث اسپانسر و تبلیغات کار آنچنانی 
نبود  و  داشتیم  زیادی  هزینه های  ما  دهیم،  انجام 
از اردوهای مان را  امکانات مالی باعث شد ما خیلی 
ما  است  قرار  ما  اگر  صورت   هر  در  کنیم،  تعطیل 
در المپیک جزو رشته هایی باشیم که مدال بگیریم و 
گرفتیم  مدال  که  بودیم  رشته هایی  جزو  هم  همواره 
فضای رسیدگی مان و نگاه مان هم باید المپیکی باشد، 
باید  و  می خواهد  مدال  که  رشته ای  صورت  هر  در 
داشته  آنها  به  نسبت  ویژه  تری  نگاه  باید  بگیرد  مدال 
می گیرند  سهمیه  فقط  که  رشته ها  یکسری  تا  باشیم 
و در مسابقات در کسب مدال موفق نیستند. بی شک 
باید دیدها متفاوت باشد اما اینگونه نیست. ما توجه  
نگاه  و  نیازمندیم  را  ورزش مان  مسئولان  ویژه تر 
را  تلاشش  تمام  مرادی  ما.  به  باشند  داشته  المپیکی 
امیدوارم  و  کند  جبران  را  کمبودها  تمام  که  می کند 
لحاظ  به  کنیم چه  دنبال  را  روند خوبی  یک  بتوانیم 
اردویی و چه به لحاظ شرایط و اردوهایی که برای 
المپیک نیاز است. باید طوری شرایط پیش برود که در 
المپیک با تمام قوا و با کیفیت بالا به این فکر بکنیم 
که می توانیم نتیجه ای که مدنظرمان هست را بگیریم. 
در  نظرتان  دارد.  وجود  هم  انتقادها  یکسری 

این خصوص چیست؟
نظری  خودش  برای  کسی  هر  صورت  هر  در 
که  بدهند  نظر  من  مثل  نمی توانند  قطعا  ولی  دارد، 
در داخل اردو هستم و شرایط را از نزدیک می بینم. 
اختلاف نظر و اختلاف سلیقه همواره وجود داشت 
نهایت استفاده کنم چه  انتقادها  از  و من سعی کردم 
بوده،  منفی  که  آنهایی  چه  و  بوده  مثبت  که  آنهایی 
و  نشویم  غره  کردیم  سعی  بوده  مثبت  که  آنهایی 
ولی  نگیریم  کردیم جبهه  بود سعی  منفی  که  آنهایی 
سعی  که  بوده  هم  غیرکارشناسانه  حرف های  خب 

کردیم منطقی و دوستانه با آن برخورد کنیم و اعلام 
شکل  این  به  می گویید  که  چیزی  آن  که  کردیم  هم 
را  نمی خواهیم کسی  که  دادیم  توضیح هم  و  نیست 

زیر سوال ببریم.
وضعیت کیانوش رستمی به کجا رسید؟

ملی  تیم  اردوی  در  حاضر  حال  در  رستمی 
حضور دارد و وی آمده و چند وقتی در تهران کار 
شروع  را  جدی اش  کار  اینکه  به  توجه  با  و  داشت 
نکرده و هنوز نیاز به کار دارد کمی برنامه اش متفاوت 
البته بحث ریکاوری بعد از آمریکا نیز مطرح  است، 
هماهنگ  فنی  کادر  و  اردو  با  شرایطش  ولی  است 
است. رفت و آمدش و تمریناتی که باید انجام بدهد، 

هماهنگ است.
می کنند.  سوءاستفاده  فضا  این  از  بعضی ها 
است  چطور  شرایط  که  می دانید  کیانوش  و  شما 
ماهی  گل آلود  آب  از  وسط  این  در  یکسری  اما 
می گیرند. یکسری حرف ها را می زنند در صورتی 
که از اصل ماجرا خبر ندارند. این موضوع را قبول 

دارید؟
کیانوش رستمی با این همه سابقه و مدال آوری 
اینکه  به  توجه  با  و  داشتند  تقاضایی  برای کشورمان 
شرایط اردویی هنوز به طور جدی برای وی شروع 
ما  می دهد.  انجام  دارد  هم  را  برنامه هایش  و  نشده 
به  توجه  با  گرفتیم  تصمیم  را  کوتاهی  مقطع  یک 
بیرون  دارد،  خانواده اش  به  شدیدی  وابستگی  اینکه 
بیرون  از  که  کسانی  دهد.  ادامه  را  تمرینات  اردو  از 
سالیان  ورزشکار  این  که  بدانند  باید  می کنند،  نقد 
برای  مدال آوری  و  است  ملی  تیم  اردوهای  در  سال 
کشورمان کرده، از خانواده دور بوده و نیاز داشت که 
باشد و ما  بیشتر در کنار خانواده اش  یک مقطعی را 
این تعامل را بین خودمان ایجاد کردیم. وی در شهر 

خودش تمرین را ادامه داد و زمانی هم که در تهران 
زمانی  فاصله  می کند.  تمرین  خودمان  پیش  است، 
خیلی کمی را در آنجا می ماند و سعی می کند خودش 
را به لحاظ روحی روانی ریکاوری کند و من احساس 
کردم که این نیاز را دارد به او این اجازه را دادم. او 
فنی  کادر  اجازه  با  کارش  کوچکترین  برای  هم  الان 
عمل می کند. خودش هم این را باور دارد و این به 
عنوان یک اخلاق و مرام ورزشی در وجودش نهادینه 
شده که کاری را سرخود انجام ندهد و این رفت و 
آمدش هم با اجازه ما بود و این طور نبوده که بگوید 
چه شما اجازه بدهید و چه ندهید من می روم. اصلا 

چنین بحث هایی بین ما نیست.
نوعی  به  موضوع  این  که  معتقدند  برخی 

ورزشکار سالاری است؟
بحث قهرمان سالاری و ورزشکارسالاری نیست 
هر صورت  در  دارد.  وجود  تعاملات  این  همیشه  و 
ورزشکاری  و  می زند  وزنه  که  سال هاست  کیانوش 
بیرون  از  که  آدم هایی  از  بیشتر  خیلی  سطح  این  در 
در  را  دلسوز  آدم های  ادای  یا  می کنند  دلسوزی 
این  به  که  نمی خواهد  و  می سوزد  دلش  می آورند، 
از  را  المپیک  بیاورد که  به وجود  را  راحتی شرایطی 
این فکر است  به  از من  بیشتر  دست بدهد. خودش 
باید  این فضا  ما هم در  بگیرد،  نتیجه  المپیک  که در 
به  نیاز  سطح  این  در  ورزشکار  یک  کنیم.  کمکش 
مسائل روحی و روانی دارد که شاید فقط خانواده اش 
بتواند کمک کنند و از عهده من خارج باشد. به هر 
صورت این تعاملاتی هست که بین ما به وجود آمده 
بدن  که  آنقدر حرفه ای است  کیانوش  و خوشبختانه 
خودش را آماده نگه دارد و این را در مسابقات جهانی 
ثابت کرد که در هر شرایطی هم تمرینش را  به من 
انجام  درست  را  کارش  هم  و  می دهد  انجام  درست 
می دهد و سعی می کند با برنامه ریزی که در تیم ملی 
انجام شده طبق آن برنامه جلو برود و غیر از آن برنامه 

هیچ وقت سعی نکرده که کاری انجام بدهد. 
شرایط بهداد سلیمی چطور است؟ 

خدا را شکر کمیته پزشکی و تیم پزشکی که با 
بهداد کار می کنند، شرایط خیلی خوبی را رقم زدند تا 
این جوان به مسابقات المپیک برسد. وضعیت زانویش 
با  که  امیدوارم  من  و  می شود  بهتر  روز  به  روز  هم 
شرایط خوب وارد مسابقات المپیک شود، البته فقط 
صرف حضور سلیمی در مسابقات المپیک مهم نیست 
و  وزنه برداری  جامعه  بهداد،  خواسته  می کنم  فکر  و 
مردمی که وزنه برداری را دنبال می کنند این باشد که 
بهداد سلیمی آماده را در المپیک ببینند. امیدوارم آن 
بهداد  ببینیم، شرایط  در مسابقات  را  بهداد همیشگی 
تلاش  توان  تمام  با  و  است  سختی  خیلی  شرایط 
المپیک مزد زحمات و  بتواند در  امیدوارم  می کند و 

تلاش و اراده ای که داشته را بگیرد.

سرمربی تیم ملی جودو گفت: جمعی از بهترین 
های جودو جهان در رقابتهای پاریس حضور دارند 
کار  المپیک  سهمیه  کسب  برای  ایران  نماینده  دو  و 
سخت و دشواری پیش رو دارند.مجید زارعیان بعد از 
انجام مراسم قرعه کشی رقابتهای گراند اسلم پاریس 

با بیان مطلب فوق گفت: محجوب و ملایی تمرینات 
با  و  گذاشته  سر  پشت  قبل  هفته  چند  در  را  خوبی 
آمادگی بالایی در این رقابتها حاضر شده اند. رقابتهای 
سختی پیش رو داریم و دو جودوکار کشورمان در این 
رقابتها باید به مصاف بهترینهای دنیا بروند. وی ادامه 
رنکینگ  در  بالایی  امتیاز  اسلم  گراند  رقابتهای  داد: 
جهانی دارند به همین دلیل همه خوبهای دنیا راهی 
پاریس شده اند و بدون شک شاهد رقابتهایی سطح 
بالا چیزی در اندازه های جهانی خواهیم بود. سرمربی 
تیم ملی جودو در خصوص قرعه کشی رقابتها گفت: 
ولی  هستم  راضی  کشورمان  جودوکار  دو  قرعه  از 
بهترینهای  مبارزه  میدان  اینجا  گفتم  که  همانطور 
جودوست وهیچ جودوکاری را نمی توان دست کم 
با  المپیک  به  رسیدن  برای  جودوکاران  همه  گرفت. 

افزود:  آیند.زارعیان  این مسابقات می  به  بالا  آمادگی 
مبارزه می  اسپانیایی  با چودوکار  ملایی دور نخست 
و  پرتقال  مبارزه  برنده  با  برتری  صورت  در  و  کند 
کوبا پیکار کند. محجوب هم جودوکاری از اسلاوکی 
را پیش رو دارد که در صورت برتری باید با »گریل 
دوره  قهرمان  و  جهانی  رنگینگ  پنجم  نفر  مرت« 
دو  کند.  پیکار  میزبان  کشور  از  مسابقات  همین  قبل 
امیدوارم  که  دارند  خوبی  آمادگی  کشورمان  نماینده 
در  وی  بگذارند.  نمایش  به  خوبی  مبارزات  بتوانند 
به  سفر  در  کشورمان  نفره  دو  تیم  های  برنامه  مورد 
با حضور  پاریس  رقابتهای  پایان  از  بعد  اروپا گفت: 
چهار  تمرینی  اردوی  یک  کنندگان  شرکت  تمامی 
این  روزه تشکیل می شود. که ما بعد از شرکت در 
اروپا  جام  مسابقات  در  و  شده  اتریش  راهی  اردو 

چهار  اردوی  یک  هم  اتریش  در  کنیم.  می  شرکت 
روزه داریم و سپس برای شرکت در مسابقات گراند 
آلمان  در  دوسلدورف  راهی  مشترک  اردوی  و  پری 
پایان گفت:  تیم ملی جودو در  خواهیم شد.سرمربی 
در  برای حضور  امتیاز  کسب  پایان  زمان  به  چه  هر 
می  دشوار  و  سخت  کار  شویم  می  نزدیک  المپیک 
کند.  می  پیدا  چندانی  دو  حساسیت  رقابتها  و  شود 
با قرار گرفتن در کوران مسابقات می توانیم شرایط 
دو  هر  هستم  مطمئن  و  کرده  پیدا  بهتری  آمادگی 
نماینده کشورمان بهتر نتیجه خواهند گرفت. رقابتهای 
با  محلی  وقت  به  شنبه  از صبح  پاریس  اسلم  گراند 
حضور جودوکاران ۹۱ کشور جهان آغاز شد که هر 
خود  رقبای  دیدار  به  امروزیکشنبه  ایران  نماینده  دو 

می روند.

رقابت های  در  حضور  از  پیش  گفت:  والیبال  فدراسیون  رئیس 
داشت. خواهیم  اروپایی  تیم های  با  تدارکاتی  بازی   ۴ المپیک  انتخابی 
سال   ۴ برای  والیبال  فدراسیون  اهداف  مورد  در  داورزنی  محمدرضا 
ساله گذشته  نشستن تلاش های ۱0  بار  به  برای  ما  داشت:  اظهار  آینده 
در  زیادی هم  تغییرات  راه  کنیم. در همین  المپیک صعود  به  باید  خود 
بخش های مختلف ایجاد کردیم و حالا انتظار خودمان از خودمان حضور 
بخش های  در  زیادی  افراد  داد:  ادامه  است.وی  المپیک  رقابت های  در 
از مجلس  کنم،  تشکر  آنها  تمام  از  باید  که  کردند  ما کمک  به  مختلف 
تا رؤسای  المپیک و وزارت ورزش گرفته  شورای اسلامی، کمیته ملی 
به  والیبال  کردند  بسیار تلاش  که  بازیکنان  و  مربیان  استانی،  هیات های 
جایگاه کنونی خود برسد.رئیس فدراسیون والیبال خاطرنشان کرد: تلاش 
می کنیم برای المپیک 2020 و البته مسابقات قبل از آن یعنی لیگ جهانی، 
قهرمانی جهان و مسابقات آسیایی، نسل جدیدی را دور هم جمع کنیم. 
بدون شک بعد از المپیک 20۱6 هدف گذاری ما فرق خواهد کرد و به 
فکر المپیک 2020 خواهیم بود. در این راه باید استعدادهای جدیدی را 
به والیبال ایران، تزریق کنیم تا تیم قدرتمندتری را روانه مسابقات کنیم.
داورزنی با بیان اینکه تیم ملی بزرگسالان از اوایل اسفند کار خود را آغاز 

خواهد کرد، گفت: اردوی اصلی تیم ملی از پنجم یا ششم فروردین ماه 
سال ۹5، با حضور تمام نفرات آغاز خواهد شد، البته یک مشکل بزرگ 
داریم؛ چراکه اکثر تیم های خوبی که می توانیم با آنها بازی کنیم، بازیکنان 
خود را در اختیار ندارند.وی افزود: با رئیس فدراسیون فرانسه صحبت 
انتخابی  تا شرایط را به صورت دقیق تر برای حضور در مسابقات  کردم 
المپیک به میزبانی ژاپن بررسی کنیم، آنها هم درگیری هایی دارند که باید 
برطرف کنند. به احتمال فراوان ما برای آماده سازی خود با کره جنوبی 
تا  اروپایی هم مذاکره  کرده ایم  تیم  با چند  بازی خواهیم کرد، همچنین 
اروپایی  تیم های  با  بازی   ۴ المپیک حداقل  انتخابی  رقابت های  از  پیش 
برگزار کنیم.رئیس فدراسیون والیبال در خصوص کادر فنی سایر تیم های 
 ،۹5 سال  اوایل  از  تیم ها  سایر  نوجوانان  تیم  از  غیر  داشت:  اظهار  ملی 
اردوهای خود را آغاز خواهند کرد، ما وضعیت مربیان مختلف را بررسی 
خواهیم کرد تا بتوانیم برای تیم های ملی خود کادر فنی مناسبی پیدا کنیم.
در  ساحلی  والیبال  جهانی  تور  میزبانی  نخستین  در خصوص  داورزنی 
کیش، گفت: از مسئولان منطقه آزاد کیش تشکر می کنم که به ما کمک 
کردند تا برای اولین بار میزبان چنین رقابت هایی باشیم. بیش از 60 تیم 
در این مسابقات حاضر خواهند بود که یک رکورد محسوب می شود، هر 

کدام از تیم ها هم تعدادی همراه خواهند داشت، به هرحال افراد زیادی 
 HD پخش  همچنین  باشیم.  داشته  شایسته ای  میزبانی  تا  شده اند  بسیج 
وجود  خصوص  این  در  مشکلی  و  است  شده  هماهنگ  هم  مسابقات 

ندارد. ما به مدت 3 سال میزبان این رقابت ها خواهیم بود

فعالیت های  بودن  تعطیل  به  اشاره  با  ژیمناستیک  ملی  تیم  عضو 
ژیمناستیک هنری از رقابتهای قهرمانی آسیا در هیروشیما ژاپن تا به الان 
گفت: واقعا تعجب می کنم که چرا در طول این مدت نه اردویی برپا شده 
و نه مسابقه ای برگزار شده است. به نظر می رسد کمیته ژیمناستیک هنری 
تا  این که  بیان  با  نژاد  فدراسیون در خواب به سر می برد.هادی خناری 
پایان سال هیچ برنامه خاصی در ژیمناستیک ندارم، اظهار کرد: با وجود 
این که فعالیت ها در ژیمناستیک تعطیل است، اما به هر صورت در کنار 
انجام کار بدنسازی، تمرینات تخصصی خود را نیز شروع کردم تا از نظر 
بدنی دچار افت نشوم.وی با اشاره به تعطیلی تمام برنامه های ژیمناستیک 
تا به  پایان رقابت های قهرمانی آسیا در هیروشیمای ژاپن  هنری بعد از 
امروز افزود: تعطیلی اردوها و نبود تورنمنت خاص در رشته ژیمناستیک 
هنری تاثیر زیادی در افت عملکرد ژیمناست های این رشته داشته و اکثر 
ملی پوشان هنری انگیزه ای برای انجام تمرینات حتی در استان های خود 
ندارند زیرا بر این باورند وقتی تورنمنت خاصی نیست، برای چه خود 
دارد  تعجب  جای  نیز  من  خود  برای  دهند.  قرار  تمرینات  فشار  در  را 
که چرا باید 8 ماه از اردوهای تیم ملی دور باشیم. بعد از کسب مدال 
برنز آسیا تصور می کردم برنامه ها در ژیمناستیک با اهداف بهتری پیش 
خواهد رفت اما متاسفانه شرایط بدتر شد.خناری نژاد اضافه کرد: درست 
می کنم  پیگیری  حرفه ای  به صورت  و  نکردم  تعطیل  را  تمریناتم  است 
اما روند تمریناتم منظم نیست و با شرایط اردویی متفاوت است. بدون 
کنیم،  تمرین  بعدازظهر  و  تا صبح  می شود  اردو سبب  در  شک جضور 
اما در شرایط کنونی چون اجباری وجود ندارد، هر زمان احساس نیاز 
کنم در تمرین ها حاضر می شوم و این روند خوبی را از نظر آماده سازی 
برای من رقم نمی زند.دارنده مقام چهارم مسابقات آسیایی هیروشیمای 

هیروشیمای  در  آسیا  برنز  مدال  کسب  از  بعد  کرد:  خاطرنشان  ژاپن 
به  باانگیزه تری راجع  و  با حالت خوش بینانه  فدراسیون  ژاپن، مسئولان 
دیگر  این  از  بعد  می کردم  فکر  و  می کردند  صحبت  ژیمناستیک  آینده 
تمام بدبختی ها در ژیمناستیک به اتمام رسیده و آینده خوبی در انتظار 
تغییر کرد و همه چیز  به شکل دیگر  اما ورق  ژیمناستیک هنری است 
زیر پوشش مدال آسیا پنهان شد.خناری نژاد تصریح کرد: فدراسیون به 
جای اینکه بهای لازم را به رشته هنری بدهد، مرتب اردوها و مسابقه های 
را  آکروژیم  و  ترامپولین  بین المللی  تورنمنت های  و  کشوری  قهرمانی 
برگزار می کند؛ این در حالی است که در ۴ سال گذشته هیچ اتفاقی در 
این دو رشته رخ نداده بود. حال نمی دانم چطور این دو رشته اهمیت 
پیدا کرده و ژیمناستیک هنری کنار گذاشته شده است.وی تاکید کرد: از 
۱3 سالگی که وارد تیم ملی بزرگسالان شدم، در آن برهه پشتوانه سازی 

خوبی در رشته هنری صورت گرفته بود، اما الان آینده ژیمناستیک هنری 
را خوب نمی بینیم، چون مطمئنم اگر زمانی ژیمناستیک را کنار بگذارم، 
ملی  تیم  عضو  شود.  من  جایگزین  که  نیست  دارحلقه  در  مناسبی  فرد 
رقابت های  دوم  مرحله  در  با حضورش  رابطه  در  ژیمناستیک همچنین 
لیگ برتر ژیمناستیک هنری گفت: لیگی که در طول سال دو بار برگزار 
می شود و درآمدی برای ژیمناستیک ندارد، چه سودی برای من دارد؟ 
شرکت در آن ممکن است چیزی به جز آسیب دیدگی برای من به دنبال 
حاضر  ملی پوشان  شرایط  این  با  نمی کنم  تصور  بنابراین  باشد.  نداشته 
خاطرنشان  ملی  تیم  عضو  کنند.این  شرکت  لیگ  رقابت های  در  شوند 
را  عمرم  و  می کنم  کار  ژیمناستیک  در  که  است  سال   2۱ نزدیک  کرد: 
برای این رشته گذاشتم، اما اگر ببینم وضعیت ژیمناستیک به همین منوال 
دنبال  کشورها  سایر  ژیمناستیک  در  را  خود  آینده  قطعا  می رود،  پیش 
خواهم کرد.وی گفت: نزدیک 8 ماه است که منتظرم از فدراسیون تماس 
بگیرند و من را به اردو یا مسابقه ای دعوت کنند. متاسفانه در این مدت 
کسی تماسی با من نداشته تا ببینند واقعا ژیمناستیک کار می کنم یا کنار 
گذاشته ام. البته من با فدراسیون ژیمناستیک کاری ندارم و آرزوی موفقیت 
برای آن ها دارم و با تمام سختی ها سعی می کنم تمریناتم را کنار نگذارم.

خناری نژاد در پایان ضمن تشکر از کمیته ترامپولین و آکروژیم گفت: 
واقعا جا دارد از کمیته ترامپولین و آکروژیم به خاطر تلاش بی وقفه ای 
که برای رشد و پیشرفت این دو رشته داشتند، تشکر کنم. ورزشکاران 
این دو رشته حق شان است هر کجا بخواهند بروند زیرا کمیته های آن ها 
خیلی خوب کار می کنند و ژیمناست های این دو رشته مرتب در اردو یا 
داخل مسابقه های مختلف هستند. به جای این کمیته ها، کمیته هنری در 
خواب به سر می برد و به نظر می رسد هیچ انگیزه ای برای فعالیت ندارد.

مورینیو در آستانه حضور روی نیمکت 
یونایتد

ژوزه  که  شد  مدعی  میل  دیلی  روزنامه 
روی  حضور  آستانه  در  چلسی  مورینیو، سرمربی 
به  چلسی  سابق  دارد. سرمربی  قرار  یونایتد  نیمکت 
خاطر نتایج ضعیفی که در این فصل کسب کرد از 
نیمکت آبی های لندن اخراج شد و تا به الان هدایت 
تیمی را بر عهده نگرفته است.از سوی دیگر فان خال 
نتایج ضعیفی تا به اینجای کار کسب کرده و نتوانسته 
هواداران منچستر را راضی کند. اعتراض ها به او بسیار 
بالاست و سرمربی هلندی هنوز موفق نشده شرایط 
نتایج ضعیف،  بر  به نفع تیمش برگرداند. علاوه  را 
تیم فان خال زیبا بازی نمی کند که همین موضوع نیز 
باعث شده تا فشارها بر او چند برابر شود.حال دیلی 
میل مدعی شد که مورینیو از سوی مدیران یونایتد به 
عنوان جانشین فان خال انتخاب شده و این موضوع 
به زودی به صورت رسمی از سوی باشگاه یونایتد 

تایید خواهد شد. 

 
ماسکرانو: در بارسا بازنشسته نخواهم شد

باشگاه  هافبک   - مدافع  ماسکرانو،  خاویر 
در  را  فوتبالش  ندارد  قصد  که  کرد  عنوان  بارسلونا 
این تیم به پایان برساند.هافبک آرژانتینی سال 20۱0 
با 2۴ میلیون یورو از لیورپول به بارسلونا پیوست و 
در دوران حضورش در این تیم، ۱3 جام به همراه آبی 
اناری ها به دست آورده است ولی حال عنوان کرد که 
قصد ندارد فوتبالش را در این باشگاه به پایان برساند و 
تا وقتی بدنش یاری کند در این تیم می ماند.او گفت:« 
فکر نمی کنم در باشگاه بازنشسته شوم. زمانی خواهد 
رسید که به خاطر سنم دیگر نمی توانم با معیارهای 
بارسلونا تطابق پیدا کنم، مخصوصا از لحاظ فیزیکی. 
60 یا 70 بازی در طول یک فصل کار ساده ای نیست. 
باید در باشگاهی بازی کنم که هماهنگی بیشتری با 
شرایط من داشته باشد ولی تمام تلاشم را خواهم کرد 
بمانم.«ماسکرانو  بارسا  تا آخرین حد ممکن در  که 
البته  گفت:«  ریورپلاته  به  بازگشت  احتمال  درباره 
که این احتمال وجود دارد. فوتبال آرژانتین را دنبال 
می کنم و می دانم که باید از لحاظ فیزیکی در سطح 
خوبی باشید. تعداد بازی ها از اسپانیا خیلی کمتر است 
و این یک نکته مثبت است. در ذهن من بازگشت 
همیشه مطرح است. اگر آماده نباشم به خودم اجازه 
بازگشت نخواهم داد. خواهم دانست که آماده هستم 

یا نه.«

 
سیتی قدرت جذب نیمار را دارد

معتقد  بارسلونا  باشگاه  سابق  رونالدینیو،ستاره 
است که منچسترسیتی قدرت جذب نیمار را خواهد 
داشت.بند فسخ قرارداد نیمار ۱۹0 میلیون یوروست 
پرداخت  به  حاضر  منچستریونایتد  می شد  گفته  که 
نشد.  برزیلی  پدیده  به جذب  موفق  ولی  است  آن 
از  سیتی  نیمکت  روی  گواردیولا  حضور  با  حال 
برای  مشکلی  که  است  معتقد  تابستان، رونالدینیو 
حضور نیمار در سیتی وجود نخواهد داشت.او گفت:« 
بازی کردن تحت  برای  انگیزه هایش  از  قبلا  نیمار 
هدایت پپ گفته بود. این موضوع با توجه به اینکه 
حضور پپ در سیتی هم تقریبا قطعی بود،جمله مهمی 
بود. ما می دانیم که آنها قادر به پرداخت حقوق نیمار 
هستند و هیچ باشگاه دیگری در اروپا قدرت مالی 
آنها را ندارد. اخیرا صحبت هایی درباره آینده نیمار 
شده که به نظرم پیوستنش به رئال مادرید کار اشتباهی 
خواهد بود. به او توصیه می کنم دو یا سه سال دیگر 
در بارسلونا بماند ولی اگر می خواهد به سیتی برود و 
آنها هم او را می خواهند، این انتقال شدنی خواهد بود.

 
حمایت آفریقا از ریاست شیخ سلمان 

در فیفا
انتخابات  برگزاری  برای  زیادی  زمان  مدت 
و  نمانده  باقی  فوتبال  جهانی  فدراسیون  ریاست 
کاندیداها در تلاش برای جلب آراء اعضای فدراسیون 
هستند.یکی از کاندیدهای اصلی ریاست فدراسیون 
جهانی فوتبال شیخ سلمان رئیس بحرینی afc است 
ایران هم  که مورد حمایت سران فدراسیون فوتبال 
هست. شیخ سلمان که در ماه های گذشته نهایت بهره 
را از رسوای های مالی و فساد در فیفا برای جلب 
حمایت اعضای فدراسیون جهانی برده این بار توانست 
حمایت کنفدراسیون فوتبال آفریقا را نیز جلب کند تا 
نیمی از راه ریاست بر فیفا را طی کند.بنا بر ادعای 
روزنامه الرایه کنفدراسیون فوتبال آفریقا روز جمعه 
در نشستی که در کیگالی زیمبابوه داشت به حمایت 
قاطع از رئیس بحرینی کنفدراسیون فوتبال آسیا در 
انتخابات فیفا پرداخت و شیخ سلمان را بهترین گزینه 
برای ریاست فیفا قلمداد کرد. به نوشته این روزنامه 
سوکیتو پاتل نایب رئیس کنفدراسیون فوتبال آفریقا 
اجرایی  کرد:»کمیته  تایید و تصریح  را  این موضوع 
تصمیم گرفته است به حمایت از شیخ سلمان در راه 
ریاست فیفا بپردازد و در این راه تمام پشتیبانی های 
لازم را از او در مقابل سایر کاندیداها انجام خواهد داد.

 
ونگر: نویل باید برای جایگاهش بجنگد

آرسن ونگر، سرمربی آرسنال عنوان کرد که 
گری نویل باید در والنسیا برای جایگاهش بجنگد 
سابق  ندارد.مدافع  گری  مربی  در  اعتباری  زیرا 
انتخاب  والنسیا  سرمربی  عنوان  به  منچستریونایتد 
ضعیفی  بسیار  نتایج  کار  اینجای  به  ت  ولی  شد 
کسب کرده و فشارها به او به حداکثر رسیده است. 
گفته می شود که احتمال اخراج او وجود دارد ولی 
جایگاهش  برای  باید  که  کرد  توصیه  او  به  ونگر 
در باشگاه بجنگد.او گفت:« فکر می کنم وجهه ی 
بزرگ  باشگاه های  می شود  باعث  بزرگ  بازیکنان 
سال  چند  بیایند.  آنها  سراغ  به  گری  مربی  برای 
پایین  رده  های  از  بقیه  مثل  جلوترید.  دیگران  از 
با  باشید،  گواردیولا  پپ  وقتی  نمی کنید.  شروع 
شما  وقتی  می کند.  شروع  را  گری  مربی  بارسلونا 
بازیکن بزرگی نبودید و مطرح نیستید، باید از ابتدا 
بجنگید. این یک نکته منفی است زیرا نمی توانید 
در  ولی  کنید  شروع  را  کارتان  حالت  بهترین  در 
سوی دیگر، چیزهای زیادی یاد می گیرید. به نظرم 
ندارید، تجربه  گری  مربی  در  خوبی  شروع  وقتی 
ضعیفی  شروع  که  وقتی  می کند.  ایفا  مهمی  نقش 
داشته اید و هیچ اعتباری در بین مربیان ندارید زیرا 
پیش از این چیزی از خود نشان نداده اید، تجربه 
شروع  وقتی  بنابراین  باشد.  درمان  راه  می تواند 
خوبی ندارید،کارتان سخت تر هم خواهد شد. در 
بعضی مواقع، اگر تیم خوبی داشته باشید می توانید 
شرایط را برگردانید و به نظرم والنسیا از این شرایط 

خارج خواهد شد.

لوزانو 9 بازی تدارکاتی از ایران می 
خواهد

سرپرست تیم ملی والیبال با اشاره به شروع 
اسفندماه  نیمه  در  تیم  این  آماده سازی  اردوهای 
گفت: لوزانو درخواست برگزاری ۹ دیدار تدارکاتی 
دارد.امیر  ادامه  باره  این  در  مذاکرات  که  دارد  را 
خوش خبر در خصوص شروع اردوهای تیم ملی 
ب والیبال ایران خاطرنشان کرد: به احتمال فراوان 
اردوهای تیم ملی ب را از نیمه اول اسفندماه شروع 
هایی  تیم  بازیکنان  اردو  این  در  که  کرد  خواهیم 
اند حضور  نکرده  پیدا  راه  آف  پلی  مرحله  به  که 
ادامه  اسفندماه  پایان  تا  اردو  این  داشت.  خواهند 
کرد:  خاطرنشان  باره  این  در  داشت.وی  خواهد 
بازیکن حضور  یا ۱8  این اردو ۱7  قرار است در 
دارند که زیر نظر سیچلو کار خود را پی خواهند 
تیم  اردوهای  این مرحله نخست  گرفت. در واقع 
از روز ششم  تیم ملی  اردوی اصلی  ملی است و 
ملی  تیم  شود.سرپرست  می  آغاز  ماه  فروردین 
والیبال درباه نحوه انتخاب بازیکنان تیم کشورمان 
برای  لیگ  بازی های  فیلم  مدت  این  در  گفت: 
را  بازیها  آنها  و  بود  شده  ارسال  سیچلو  و  لوزانو 
دیده اند. ضمن اینکه سیچلو با شناختی که از لیگ 
ایران دارد راحت تر می تواند بازیکنان مورد نظر 
درباره  والیبال  ملی  تیم  کند.سرپرست  انتخاب  را 
دیدارهای تدارکاتی مورد نظر لوزانو نیز عنوان کرد: 
لوزانو عنوان کرده باید بر اساس استانداردها عمل 
کنیم و 8 تا ۹ بازی تدارکاتی را درخواست کرده 
داشتیم  شفاهی  مذاکرات  جنوبی  کره  با  ما  است. 
اینکه  ایم ضمن  نامه رسمی را هم ارسال کرده  و 
درخواست هایی را به چند کشور ارسال کردیم تا 

بتوانیم بازی های دوستانه را با آنها برگزار کنیم.

 
ملی پوش اسکواش مرد شماره یک 

آسیا شد
صدر  در  کشورمان  اسکواش  پوش  ملی 
شاملی  ایستاد.علیرضا  آسیا  سال   ۱7 زیر  رنکینگ 
قهرمان زیر ۱7 سال ایران با ادامه موفقیت های خود 
جدید  سال  رنکینگ  صدر  در  اخیر  مسابقات  در 
میلادی قاره آسیا قرار گرفت تا به شماره یک آسیا 
با  باز  اسکواش  دیگر  زارعیان  شود.سجاد  تبدیل 
سال   ۱۹ از  کمتر  سنی  رده  در  کشورمان  استعداد 
و همچنین جعفرزاده در کمتر از ۱5 توانستند در 
آخرین  در  ایران  تا  بگیرند  قرار  آسیا  سه  جایگاه 
رده بندی آسیا سه ورزشکاران در میان سه بازیکن 
برتر قاره داشته باشد.دانیال قارونی رتبه 6 کمتر از 
۱3 سال، فرشته اقتداری رنکینگ ۱5 و ایلی نیری 

رنکینگ ۱6 را کسب کرده اند.

 
استقبال کم از قهرمانی دریفت

دریفت  اتومبیلرانی  مسابقات  دوره  سومین 
مجموعه  اتومبیلرانی  پیست  در  کشور  قهرمانی 
برگزارشد. برتر  نفرات  با شناخت  آزادی  ورزشی 
رضوی  خراسان  از  جلایی  علی  مسابقه  این  در 
از  دار  پیشانی  شهاب  ایستاد،  نخست  سکوی  بر 
داد  اختصاص  خود  به  را  دوم  عنوان  خوزستان 
مسابقات  شد.در  سوم  تهران  از  جعفری  محمد  و 
در  نوبتی  صورت  به  کنندگان  شرکت  دریفت 
در  کردند.  آغاز  را  خود  رقابت  و  حاضر  پیست 
ابتدا دریفت کاران در دو دور مسابقه دادند و پس 
با  قهرمانی  مقام   برای کسب  اول  نفر  آن چهار  از 
یکدیگر رقابت کردند.تا پایان سال جاری نیز یک 
انتخاب  دریفت جهت  های  رقابت  از  دیگر  دوره 
نفرات برتر این رشته ورزشی برگزار خواهد شد. 
نکته عجیب در این دوره از مسابقات تعداد کم تیم 
های حاضر از استان ها بود به نحوی که تنها چهار 
استان تهران، خوزستان، البرز و خراسان رضوی در 

مسابقات حضور داشتند.

 
حسین پور: جذب کیودی خوب بود

اشاره  با  ایران  ساحلی  والیبال  کارشناس 
جزیره  در  تورجهانی  دوره  نخستین  برگزاری  به 
جوانان  روی  باید  ساحلی  والیبال  گفت:  کیش 
کرد:  اظهار  حسین پور  کند.ابراهیم  سرمایه گذاری 
می تواند  ایران  در  والیبال  تورجهانی  برگزاری 
دستاوردهای زیادی برای کشور داشته باشد. همین 
که جوانان و ورزشکاران ما با تیم های خوب آشنا 
می شوند جای خوشحالی دارد. البته فکر نمی کنم در 
نخستین میزبانی ایران تیم های اصلی و قدرتمندی 
مسابقات  این  می دانید  که  همانطور  شوند.  حاضر 
در دو کلاس A و B پیگیری می شود. به هر حال 
همچنین  و  المللی  بین  مسابقات  برگزاری  صرف 
حضور تیم های ایران در رقابت های مختلف جهان 
مربی  کیودی  با  همکاری  درباره  است.وی  خوب 
ساحلی  ملی  تیم  در  سرمربیگری  برای  برزیلی 
با  من  است.  عالی  و  خوب  برزیلی  مربی  افزود: 
معتقدم  اما  هستم.  موافق  خارجی  مربیان  جذب 
باید از او برای جوانگرایی استفاده کنند. متاسفانه 
رده های  در  کار  و  جوانگرایی  ساحلی  والیبال  در 
پایه کمتر مورد توجه است.ملی پوش اسبق  سنی 
محمدسلاق  و  فرخی  پرویز  گفت:  ایران  والیبال 
هم بازی من بودند اما هنوز بازی می کنند. رحمان 
در  نمی تواند  دیگر  اما  بوده  بازیکن خوبی  رئوفی 
میدان های بزرگ جهانی بازی کند. پیشنهاد من این 
است که بیشتر به جوانان بها دهند. والیبال ساحلی 
ایران بازیکنان خوب و استعدادهای بزرگی دارد که 
می توانند موفق شوند.حسین پور با انتقاد از مدیریت 
والیبال ساحلی گفت: من که از بنیانگذاران والیبال 
در  رشته  این  ورزشکاران  قدیمی ترین  و  ساحلی 
رئیس  عنوان  به  را  عزیزخانی  هنوز  بوده ام  ایران 
سازمان والیبال ساحلی ایران ندیده ام. البته کسری 
کارهای  در  ساحلی(  والیبال  سازمان  غفوری)دبیر 
عزیزخانی  از  عملا  ما  اما  ندارد  حرف  تدارکاتی 
رئیس کمیته والیبال ساحلی چیزی ندیدیم. معتقدم 
به  بیشتر  باید  ریاستش  جدید  دوره  در  داورزنی 
ساحلی  والیبال  متاسفانه  کند.  توجه  حوزه  این 
چندانی  پیشرفت  گذشته  سال های  در  ایران 
والیبال  است.  نداشته  المللی  بین  مسابقات  در 
جدول  در  نتوانست  حتی  سوئد  در  ما  ساحلی 
داشته  توجه  باید  مسئولان  کند.  بازی  مسابقات 
این  مالیات  پول  با  ملی  تیم های  هزینه  که  باشند 
ملت تامین می شود و مردم از تیم های ملی ایران 
اشاره  با  پایان  در  دارند.وی  انتظار  این  از  بیش 
به برگزاری لیگ والیبال ساحلی در سال گذشته 
لیگ  هم  آینده  سال های  در  امیدوارم  گفت: 
همچنین  نباشد.  مقطعی  کار  این  و  شود  برگزار 
با جدیت  را هم  رده های سنی جوانان  مسابقات 
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